

The Bank ceases to act as Chubb's insurance agent

To align with the Bank's business strategy, with effect from 1 December 2016, the Bank ceases to act as an insurance agent of Chubb Insurance Hong Kong Limited ("Chubb", formerly "ACE Insurance Limited") and no longer distributes Chubb insurance products.

Existing policy underwritten by Chubb and all relevant claim service will not be affected. For enquiries relating to existing policy, please contact Chubb customer service hotline at 3191 6222 (9am – 5:30pm on Monday to Friday, except public holidays).

The Bank is always dedicated to provide you with a wide variety of general insurance plans. Please visit www.sc.com/hk/insure for more insurance information.

渣打終止擔任為安達保險之保險代理商

為配合本行業務策略,由 2016 年 12 月 1 日起,本行終止擔任為安達保險香港有限公司 (「安達保險」,前名「安達保險有限公司」)之保險代理商並不再分銷安達保險之保險產品。

由安達保險承保之現有保單及相關理賠服務均不受影響。若客戶對現有保單有任何問題,請於辦公時間致電安達保險客戶服務熱線: 3191 6222 (星期一至五 9am – 5:30pm (公眾假期除外))。

本行一直致力為閣下提供多元化的一般保險計劃,請瀏覽 www.sc.com/hk/zh/insure 獲取 更多保險資訊。